
Bestuurlijke reactie BA Film- en Literatuurwetenschap 
 
De opleiding heeft alle aanbevelingen, adviezen en suggesties van de visitatiecommissie ter harte 
genomen. De opleiding heeft naar aanleiding van het visitatierapport een Plan van Aanpak opgesteld 
en voert dat reeds uit om de kwaliteit van het onderwijs te verbeteren. 
 
Conclusies ontwikkelgesprek 
In het Ontwikkelgesprek ging het over het eventueel overschakelen naar Engelstalig onderwijs in de 
BA. Facultair beleid is dat daar ‘inhoudelijke redenen’ voor dienen te zijn, en die zijn er in te geringe 
mate. Bovendien werden door de commissie allerhande minder gunstige consequenties besproken 
(programma-opbouw, staf) en van beide kanten werd geconcludeerd dat er geen dwingende 
redenen zijn om nu naar het Engels over te schakelen – dus vooralsnog worden er geen nadere 
stappen ondernomen. Verder had de commissie al eerder op een college aangedrongen dat recente 
tendensen centraal staat – inmiddels is er al nieuw onderwijs ontwikkeld op dat vlak (cinema en 
digitalisering).  
 
 


